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Protokół nr IV/XII/2014 
z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 29 grudnia 2014 r. 
 
 
 I/1. Sesję rozpoczęto o godz. 15.00, a zakończono o godz. 16.10. Miejsce obrad:  

sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój . 
  
 Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej – Tomasz         
            Nowicki. 

Przewodniczący powitał gości, pracowników Urzędu, Burmistrza i obecnych na sesji 
radnych. 

 
I/2. Przewodniczący Rady stwierdził quorum niezbędne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. Na sali obrad na 15 radnych obecnych 14 ( nieobecny: radny 
Robert Dębski). 

 
           I/3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji 

Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego protokołu. Rada jednogłośnie przyjęła   
protokół, 14 głosów „za”. 

 
 
I/4. Porządek obrad 
 

   I. Część I. 
Sprawy proceduralne (otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, zatwierdzenie protokołu 
z poprzedniej sesji). 
II. Część II. 
1. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
2. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 
a/  uchwały Budżetowej Miasta i Gminy Lądek-Zdrój na rok 2015, 
b/ uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Lądek-Zdrój na lata 
2015-2021, 
c/ dokonania  zmian w Uchwale Budżetowej Miasta i Gminy Lądek-Zdrój na rok 
2014, 
d/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Lądek-Zdrój na lata 
2014-2021, 
e/ ustalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej Lądka-Zdroju na rok 2015, 
f/ ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Lądka-Zdroju, 
g/ udzielenia poręczenia spłaty kredytu krótkoterminowego na sfinansowanie 
projektów realizowanych  przez Centrum Kultury i Rekreacji w Lądku-Zdroju, 
h/ poparcia dla umieszczenia w projekcie Programu Budowy Dróg Krajowych na lata 
2014-2020 zadania inwestycyjnego polegającego na budowie drogi ekspresowej S8 na 
odcinku Wrocław – Kłodzko - Boboszów. 
3. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
4. Zamknięcie obrad.  

   
 
 



 2 

Ad. pkt 1 Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami 
 
Burmistrz Roman Kaczmarczyk zwracając się do Przewodniczącego i Wysokiej 
Rady poinformował o sprawach, które miały miejsce w okresie między sesjami. 
 
Doszedł radny Robert Dębski ( na sali obrad obecnych 15 radnych). 
 
Ad. pkt 2 Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

 
a/ uchwalenia Uchwały Budżetowej Miasta i Gminy Lądek-Zdrój na rok 2015 
 
Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Janusz Sosna poinformował, że Komisja 
ds. Gospodarczych na posiedzeniu komisji  w dniu 15 grudnia 2014 r. i 22 grudnia  
2014 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z poprawkami. 
Przewodniczący Rady odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Wałbrzychu w sprawie zaopiniowania projektu Budżetu na rok 2015. Opinia 
pozytywna. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z poprawkami. 
W wyniku głosowania przy 15 głosach „za” Rada podjęła uchwałę nr IV/10/14, która 
stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
b/ uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Lądek-Zdrój na 
lata 2015-2021 
 
Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Janusz Sosna poinformował, że Komisja 
ds. Gospodarczych na posiedzeniu komisji  w dniu 15 grudnia 2014 r. i 22 grudnia  
2014 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Wałbrzychu w sprawie zaopiniowania projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 
na lata 2015-2021. Opinia pozytywna. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania przy 15 głosach „za” Rada podjęła uchwałę nr IV/11/14, która 
stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

 
 

c/ dokonania  zmian w Uchwale Budżetowej Miasta i Gminy Lądek-Zdrój na rok 
2014 
 
Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Janusz Sosna poinformował, że Komisja 
ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania przy 15 głosach „za” Rada podjęła uchwałę nr IV/12/14, która 
stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
d/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Lądek-Zdrój na 
lata 2014-2021 
 
Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Janusz Sosna poinformował, że Komisja 
ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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W wyniku głosowania przy 15 głosach „za” Rada podjęła uchwałę nr IV/13/14, która 
stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
 
e/ ustalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej Lądka-Zdroju na rok 2015 
 
Radny Leszek Pazdyk poinformował, że w planie pracy brakuje miesiąca maja  
i czerwca. Natomiast uchwała w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza za 
rok 2014 powinna być zaplanowana w czerwcu, a nie w kwietniu. 
Sekretarz Anna Chilicka poinformowała, że naniesie poprawki. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z poprawkami. 
W wyniku głosowania przy 13 głosach „za” i  2 głosach „wstrzymujących” Rada 
podjęła uchwałę nr IV/14/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
 
f/ ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Lądka-Zdroju 
 
Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Janusz Sosna poinformował, że Komisja 
ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania przy 15 głosach „za” Rada podjęła uchwałę nr IV/15/14, która 
stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
g/ udzielenia poręczenia spłaty kredytu krótkoterminowego na sfinansowanie   
projektów realizowanych  przez Centrum Kultury i Rekreacji w L ądku-Zdroju 
 
Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Janusz Sosna poinformował, że Komisja 
ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Dorota Urbańczyk zapytała Pana Sebastiana Łukasiewicza, Dyrektora 
Centrum Kultury i Rekreacji, jakie zajęcia odbywają się dla dzieci i młodzieży na 
terenie miasta i gminy? 
Dyrektor CKiR odpowiedział, ze na terenie  miasta odbywają się różne zajęcia np.: 
teatralne i taneczne, natomiast w Trzebieszowicach zajęcia taneczne. Poinformował, 
że na niektórych wsiach  nie ma pomieszczeń na organizowanie takich zajęć. 
Radna Małgorzata Bednarek poprosiła, żeby następnym razem w projektach uchwał  
w podobnych sprawach były wypisane zadania na jakie CKiR zaciąga kredyt. 
Radny Leszek Pazdyk poinformował, że w projekcie uchwały § 4 jest błąd: 
„Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą z dniem 1 stycznia 
2014 r.” a powinno być : 
„ Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą z dniem  
1 stycznia 2015 r.” 
Także w uzasadnieniu w  ostatnim zdaniu jest błąd: 
„Poręczenie udzielone zostaje od dnia 31 grudnia 2015 r.”, a powinno być: 
„Poręczenie udzielone zostaje do dnia 31 grudnia 2015 r.”. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z poprawkami. 
W wyniku głosowania przy 15 głosach „za” Rada podjęła uchwałę nr IV/16/14, która 
stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
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h/ poparcia dla umieszczenia w projekcie Programu Budowy Dróg Krajowych na 
lata 2014-2020 zadania inwestycyjnego polegającego na budowie drogi 
ekspresowej S8 na odcinku Wrocław – Kłodzko – Boboszów 
 
Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Janusz Sosna poinformował, że Komisja 
ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Leszek Pazdyk poinformował, że w uzasadnieniu w drugim zdaniu jest błąd, 
gdyż jest: „Zamierzeniem Rady Powiatu Kłodzkiego”, a powinno być: „Zamierzeniem 
Rady Miejskiej Lądka-Zdroju”. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z poprawką. 
W wyniku głosowania przy 15 głosach „za” Rada podjęła uchwałę nr IV/17/14, która 
stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

 
Ad. pkt 3  Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
 
Rada Małgorzata Bednarek zapytała Burmistrza Romana Kaczmarczyka, gdzie 
można dzwonić w sprawie odśnieżania? 
Burmistrz Roman Kaczmarczyk odpowiedział, że do Zarządu Budynków 
Komunalnych, Straży Miejskiej, a także do Urzędu Miasta. 
Radna Małgorzata Bednarek poprosiła,  o powiadamianiu e-mailem radnych  
o korespondencji imiennej jaka trafia do Biura Rady Miejskiej. 
Następnie wywiązała się dyskusja na temat odśnieżania dróg gminnych, powiatowych 
i wojewódzkich pomiędzy Burmistrzem, radnym Leszkiem Pazdykiem, radnym 
Robertem Dębskim, radną Małgorzatą Bednarek oraz radnym Arturem Dobrzyńskim. 
Radny Tomasz Stuła zapytał Burmistrza  odnośnie ostatniej narady sołeckiej oraz  
o potrzeby mieszkańców wsi jakie zgłosili sołtysi. 
Burmistrz Roman Kaczmarczyk odpowiedział, że potrzeby mieszkańców są duże, 
ale do zrealizowania. 
Radny Leszek Pazdyk zapytał Panią Sekretarz Annę Chilicką, kiedy odbędą się  
wybory sołtysów? 
Pani Sekretarz Anna Chilicka poinformowała, że na początku roku 2015 
(styczeń/luty). 
Radna Małgorzata Bednarek zapytała Burmistrza, czy można zmienić stronę 
internetową Lądka-Zdroju? Zauważyła, iż kiedy wchodzi na stronę w zakładkę 
aktualne imprezy, to zostaje przekierowana na stronę Centrum Kultury i Rekreacji. 
Burmistrz Roman Kaczmarczyk odpowiedział, że zmiany odnośnie strony 
internetowej zostaną wprowadzone. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poinformował wszystkich 
radnych o szkoleniu, które odbędzie się 28 stycznia 2015 r. 
 
Ad. pkt 4 Zamknięcie obrad 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 
Tomasz Nowicki  ogłosił zamknięcie sesji. 
 
Integralną częścią protokołu jest zapis w wersji elektronicznej. 

 

 
Protokołowała:  
Małgorzata Bryja 


